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Abstract (en)
The oscillation damper (1) for a hydraulic system has a damping chamber (30) connected to a pressure line (10) via a restrictor element (20). A
valve (40) which opens in the direction of feed towards the damping chamber is connected parallel to the restrictor element. For the fluid in the
hydraulic system the valve forms the feed into the damping chamber and the restrictor element as a return flow restrictor valve forms the drain to the
pressure line.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schwingungsdämpfer (1) für ein Hydrauliksystem mit einem Dämpfungsvolumen (30), welches über ein Drosselelement
(20) mit einer Druckleitung (10) in Verbindung steht. Um Druckspitzen bei gleichzeitig guter Schwingungsdämpfung zu reduzieren ist es
erfindungsgemäß vorgesehen, dass dem Drosselelement (20) ein in Zulaufrichtung zum Dämpfungsvolumen (30) öffnendes Ventil (40) parallel
geschaltet ist. <IMAGE>
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